
NOTULEN ALGEMENE LEDENVERGADERING VRIDOS  16 MAART 2009 
 
Aanwezige leden (14): Tanno Swets, Dicky Janssen, Mirjam Overduin, Anja de Graaf, 
Leonie Janssen, Piet Schakel, David den Besten, Jacco van der Wolf, Maryan Gorree, 
Ria Vermeulen, Teuni Verschoor, Bas Aantjes, Egbert Meier en Arjan Slob. 
Afmeldingen leden: 
Geertje Overduin, Bert de Groot en Ricky Klieverik en Annemarie Gelauf. 
Aanwezige bestuursleden (7): Ben Klieverik, Kees Timmerman, Andre Gelauf, Vincent 
Wols, Bas v Genderen, Anita Heikoop en Hanneke Commijs 
Afwezige bestuursleden: Adriaan van Houwelingen (met bericht) 
 
1. Opening 
Om 20:06 opent Ben de vergadering en heet ereleden, leden, trainers en trainsters 
welkom.  
 
2. Notulen ledenvergadering 20 maart 2008 
De aanwezigen krijgen gelegenheid om vragen te stellen en/of opmerkingen te 
maken over de notulen van vorig jaar, welke iedereen in de clubkrant heeft kunnen 
lezen. Er volgen vanuit de aanwezige leden geen vragen of opmerkingen, zodat de 
notulen worden goedgekeurd en ondertekend door de voorzitter Ben Klieverik en 
secretaris Hanneke Commijs. Hanneke wordt door Ben bedankt voor het opmaken 
van de notulen. 
 
3. Verslagen van de afdelingen 
De verslagen van de afdelingen waren ook in de clubkrant vermeld. Ben haalt alle 
afdelingen nog even aan. Badminton was groots vertegenwoordigd in dit blad. Er 
zijn vanuit de leden geen vragen over deze verslagen, waarna alle afdelings-
bestuursleden worden bedankt voor hun inbreng. 
 
4. Financieel verslag 
Ben geeft het woord over aan penningmeester Kees en deze stapt over naar punt 4 
van de agenda. Alle aanwezige leden hebben vooraf aan de vergadering de cijfers 
ontvangen en kunnen inzien. Kees begint met de balans. Opmerkelijk is de aanwas 
van het Eigen Vermogen van bijna 6000,-. Kees geeft hier de volgende redenen voor 
aan: 

 7000,- meer aan contributie ontvangen, doordat er circa 80 meer leden zijn 
dan in de begroting vanuit was gegaan. 

  Meer bondscontributie ontvangen dan begroot. 
  Meer opbrengsten van de advertenties in de clubbladen. 
  Meer opbrengsten uit markten en andere acties. Door de oliebollenverkoop 

en meer tribune verhuur. 
Opmerkingen aan de kostenkant zijn: 

 1,- huurverhoging / uur. 
 Vergoedingen van de trainers zijn hoger geworden door loonsverhoging 
 Meer kosten van representatie bestuur. Dit was een duurder cadeautje voor 

alle leiding en vrijwilligers tijdens in december. Maar omdat het resultaat dit 
toeliet is dit hen van harte gegund. 

De balans is iedereen duidelijk en er worden geen vragen gesteld, waardoor Kees 
overstapt naar punt 5 van de agenda: 
 



5. Begroting 2009: 
Kees verwacht komend jaar niet meer opbrengsten. Kosten voor zaalhuur is wel 
hoger begroot vanwege dezelfde prijsverhoging. Verder heeft hij zich voornamelijk 
laten leiden door wat er werkelijk in 2008 is gebeurd. 
Er wordt de vraag gesteld, waarom de  subsidies lager is begroot. Kees geeft hierop 
de volgende toelichting:………………..??? 
Kosten voor materiaal is opgehoogd. Dit vanwege het feit dat de afdeling 
gymnastiek een tumblingbaan wil aanschaffen. De afdeling zal proberen om dit 
bedrag middels diverse acties te bekostigen, maar hiervoor is ook een bedrag vanuit 
de Vridos-pot gereserveerd, mocht dit nodig zijn. 
De resultaten per afdeling worden doorgelezen, maar ook hier zijn verder geen 
vragen over. 
 
Terug naar punt 4: 
VERSLAG KASCONTROLECOMMISSIE: 
Kees meldt vervolgens dat Piet Schakel en Huib den Breejen de kas hebben 
gecontroleerd. Piet meldt dat ze in de boeken geen verschil hebben kunnen vinden, 
in tegenstelling tot vorig jaar. Dit jaar klopte alles tot op de laatste cent. De 
aanwezige leden geven Kees hiervoor een applausje.  
 
BENOEMING NIEUWE KASCONTROLECOMMISSIE: 
Leonie Janssen gaat Piet volgend jaar versterken. David den Besten geeft zichzelf op 
als reserve, waarvoor dank. Wel geeft hij aan komend jaar daadwerkelijk als reserve 
een keer mee te willen kijken, zodat hij weet wat hem het jaar daarna te wachten 
staat. Kees zal hem hiervoor uitnodigen. 
 
6. Contributie  
Kees meldt de leden dat er voor komend jaar geen contributieverhoging 
doorgevoerd zal worden, daar hier nu geen aanleiding voor is. De leden stemmen 
hiermee in. 
 
7.  Bestuursverkiezing 
 
Vacant: 

 Afdeling bewegen op muziek 
Deze afdeling neemt Anita nu nog steeds als interim voor haar rekening. Maar we 
zijn nog steeds op zoek. Helaas heeft zich vooralsnog niemand gemeld. Aan de 
leden wordt gevraagd om eventueel geschikte mensen te tippen. 
 
Aftredend en herkiesbaar: 

 Afdeling Volleybal 
 Penningmeester 

Kees Timmerman geeft aan dat dit wel zijn laatste termijn zal zijn. Voor Vincent Wols 
en Kees Timmeman zijn geen tegenkandidaten gemeld. Beide bestuursleden 
worden met applaus van de leden weer in het bestuur herkozen. 
Mededeling: 
Ben deelt mee dat Hanneke heeft aangegeven er mee te willen stoppen. Volgend 
jaar is zij aftredend en zal zich niet meer herkiesbaar stellen. Dit is dus haar laatste 
jaar. Hanneke geeft zelf aan dat zij vindt dat het na 12 jaar tijd wordt voor 
vernieuwing.  Tevens merkt ze zelf dat ze steeds minder tijd heeft om voldoende 



aandacht te geven aan haar bestuursfunctie. Dit heeft haar doen besluiten om naar 
een opvolgster te gaan zoeken. Dus als iemand zich geroepen voelt…??  
 
8. Mededelingen van het bestuur. 
Ontwikkelingen nieuwe sportpark: 
 
Er is een info-avond geweest  vanuit de gemeente en de projectgroep in de Til. 
Tevens heeft het een en ander over de ontwikkelingen in het Kontakt gestaan. Ben 
geeft aan dat de meeste stemmen voor plan C gaan, waarvan de plattegrond in 
de kantine opgehangen is om te bekijken. Vridos mag meepraten en meedenken 
over de indeling van de nieuwe sporthal. Deze hal zal de gemeente ca. 3,7 miljoen 
gaan kosten. Vridos kost dit “niets” omdat Vridos huurder is van de zaal en de 
gemeente eigenaar is. 
Voor VV Peursum is dit een ander verhaal. In het geval van plan C moeten zij een 
nieuwe kantine bouwen uit eigen middelen. Piet Schakel vraagt of Vridos bereid is  
om voor  Peursum acties te houden en/of op andere manieren acties te steunen ten 
gunste van Peursum. Ben en Kees denken dat het bestuur van Vridos hier welwillend 
tegenover staat, mocht dit t.z.t nodig zijn. 
 
Kantinebeheer in nieuwe sporthal 
Willen we het beheer van de kantine op ons nemen in de nieuwe situatie? 
Hiervoor zijn voor- en nadelen te benoemen: 
Voordelen kantinebeheer: 

 Vridos heeft zijn eigen vertrouwde kantine, net zoals nu en behoudt hierdoor 
waarschijnlijk het gemoedelijke Vridos-gevoel. 

 Vergaderingen en andere bijeenkomsten zijn makkelijk te realiseren. 
 Behoudt van kasinkomsten, alhoewel deze niet ál te groot zijn, maar dan 

waarschijnlijk wel hoger worden. 
 
Nadelen kantinebeheer: 

 In tegenstelling tot nu zal Vridos ook huur  moeten betalen voor de kantine 
aan de Til. 

 Vridos krijgt dan ook de taak: het beheer van de zaal op zich. 
 Ook vrijwilligers zien te regelen voor de kantine in de gevallen dat Vridos niet 

met een eigen tak van sport in de zaal aanwezig is. (bijvoorbeeld 
zaalvoetbal) Het bestuur ziet dit somber in om hier voldoende mensen 
enthousiast voor te krijgen. Hiervoor is een grote groep vrijwilligers nodig. 
 

Piet Schakel geeft aan dat het begrijpelijk is als het bestuur ervoor kiest om het 
beheer van de kantine niet op zich te nemen, maar zal het wel jammer vinden. Het 
bestuur is zich bewust van de voor en de nadelen en heeft derhalve ook nog geen 
beslissing genomen. Mogelijk zijn er nog andere oplossingen te vinden. 
 
Het idee wordt geopperd om een kantine te delen met VV Peursum. In de 
projectgroep is de reeds besproken en hier was men het over eens dat deze twee  
culturen niet samen gaan. Anja de Graaf geeft aan dat je op dat complex 3 soorten 
kantines krijgt als je Heikoop ook meerekent. Het zou toch mooier zijn om dat samen 
te voegen? 
Tanno Swets geeft aan dat zo’n situatie als momenteel in  Hoornaar niet echt 
wenselijk is. Het bestuur is het hiermee eens. 
 



Door Egbert Meier wordt gevraagd of er nog wel voordelen aan de nieuwe zaal zijn?  
Ja natuurlijk zijn die er, want de badminton zit nog altijd om meer zaaluren te 
schreeuwen. Andere sporten opzetten is nu niet mogelijk, dus de groei is er nu echt 
uit. Dit neemt niet weg dat voor Vridos 1 segment aan Sportzaal Neerpolder bouwen  
voor Vridos ook voldoende zou zijn geweest. Echter dit was voor de gemeente niet 
wenselijk, vandaar nu de combinatie in het nieuwe sportpark. 
 
9. Rondvraag 
Mirjam: Krijgt geen Vridos-boekje. Leiding moet dit ook krijgen. Gaat Vridos voor 
zorgen 
Maryan: 
Clubblad. Is er ergens in de zaal een plaatsje te creëren voor de nieuwe clubbladen, 
zodat ze deze aan het eind van de lessen mee kunnen geven aan de leden. Hier 
gaat het bestuur over nadenken. 
Jacco: 
Waarom zoekt het bestuur digitaal geen contact met de leden? Een uitnodiging 
voor deze vergadering via de mail had misschien meer leden getrokken? 
Ben meldt dat we nog niet van alle leden de emailadressen hebben. Wel heeft de 
uitnodiging op de Vridos-site gestaan. Bij sommige afdeling wordt wel gewerkt met 
email-adressen. Maar dit is nog niet op algemeen niveau. Misschien iets om aan te 
werken. 
Arjan:vraagt hoe het met de muizenplaag zit. 
Teuni is bezig met vallen en met gif. Maar wat zeker ook helpt is om niets voor de 
muizen achter te laten, dus alles goed in kasten opbergen. 
Arjan vraagt ook naar de voorraad van snoepgoed in de kantine. Kees meldt dat 
gevraagd is aan Teuni om geen voorraad te houden van snoepgoed en pas te 
bestellen als het bijna op is. Het kan dan gebeuren dat iets tijdelijk even uitverkocht 
is. 
 
10. Sluiting 
Om 21:14 sluit Ben de ledenvergadering en dankt iedereen voor zijn/haar komst. Een 
ieder wordt nog een drankje aangeboden, daar de pauze overgeslagen is. 
 


